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districtsraad Borgerhout 
Goedgekeurd 
Voorstel tot motie zitting van 27 januari 2025 
 
 
Samenstelling 
Joeri Tielemans, voorzitter districtsraad 
Luc Moerkerke, districtsschepen; Marc De Meyer, districtsraadslid; Alain Herremans, districtsraadslid; Omar 
Al Jattari, districtsschepen; Sharmin Shayla, districtsraadslid; Aïssatou Cissé, districtsschepen; Betty Van de 
Wauwer, districtsraadslid; Mariam El Osri, districtsburgemeester; Nele Van Parys, districtsraadslid; Carolien 
Swiers, districtsraadslid; Kato Wouters, districtsraadslid; Veerle Matthijs, districtsraadslid; Jente 
Vandermaesen, districtsraadslid; Eleni Baillien, districtsraadslid; Meziane Sbaa, districtsraadslid; Gerrit De 
Poortere, districtsraadslid; Mohamed Dahhou, districtsraadslid; Ans De Peuter, districtsraadslid; Arne 
Brinckman, districtsraadslid; Hiba Faraji, districtsraadslid; Salima Zriouil, districtsraadslid; Nadia Al Arati, 
districtsraadslid; Jan van der Vloet; Suzy Bertels  
Katleen Vanderstappen, plaatsvervangend districtssecretaris; Linda Snoeys, districtssecretaris 
 
Iedereen aanwezig, behalve: 
Mohamed Dahhou, districtsraadslid 
 
 
2025_MOT_00006 Voorstel tot motie van raadslid Sharmin Shayla: Stop de keerlus 
 
Antwoord 

De districtsraad keurt bij monde van fractievoorzitters het besluit goed/ af met 16 stemmen voor, 1 stem tegen 
en 7 onthoudingen. 
Stemden ja: Groen, VOORUIT, N-VA  
Stemden nee: Vlaams Belang  
Hebben zich onthouden: PVDA 
 
Indiener(s) 

Sharmin Shayla 
 
Gericht aan: 

Luc Moerkerke 
 
Tijdstip van indienen  

22 januari 2025 22:26 
 
Toelichting 

Voor de derde keer is een openbaar onderzoek gestart tegen de plannen voor de heraanleg van de 
Boekenberglei, Drakenhoflaan, Gitschotellei. 
En tegen de aanleg van een keerlus op die plaats. 
Werkelijk heel de buurt is tegen. 
Vorige keer, in 2023, dienden er al 1600 mensen een bezwaarschrift in. Nu hebben 3089 mensen dat 
gedaan: bijna twee keer zoveel. 
En deze maand betoogden 500 mensen tegen die plannen. 
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De actiegroep geeft een lange lijst nadelen. Hier enkele daarvan: 
• Het korter maken van het traject van tramlijn 9 
• Ernstige problemen van verkeersveiligheid, in een omgeving waar er scholen zijn 
• De wekelijkse woensdagmarkt op de Gitschotellei wordt bedreigd 
• Verlies van parkeerplaatsen 
• Het verdwijnen van meer dan 60 bomen. In heel die buurt leven trouwens veel beschermde 

diersoorten 
• Het lozen van vervuild water van de werken in de vijver van Boekenbergpark 

En zo kunnen we verder gaan. 
En die schadelijke plannen zouden zowat 7 miljoen euro kosten. 
Vorige maand werd door deze raad, in de oude samenstelling, aan het college gevraagd een collegiale 
brief te sturen. 
Nadien is er een succesvolle betoging geweest en werden er duizenden bezwaarschriften ingediend. 
Wij denken dat het een sterk signaal zou zijn om dit signaal van de buurt te ondersteunen door de 
voltallige nieuwe raad. 
Vandaar deze motie. 
 
Artikel 1: De districtsraad van Borgerhout vraagt aan het districtscollege van Borgerhout om een 
collegiale brief aan de stad Antwerpen te sturen. Het college vraagt hierin om de huidige plannen voor 
de keerlus in te trekken. 
 
Antwoord 
Na toevoeging van de gewijzigde tekst en beslissingsartikel van het amendement (2025_AM_00003) keurt de 
districtsraad Borgerhout deze geamendeerde motie bij monde van de fractievoorzitters goed met 16 stemmen 
voor, 1 stem tegen en 8 stemmen onthouding. 
Stemden voor: Groen, Vooruit, N-Va. 
Onthouding: PVDA. 
Tegen: Vlaams Belang 
Geamendeerde motie :  
Toelichting : 
Voor de derde keer is een openbaar onderzoek gestart in kader van de plannen voor de heraanleg van de 
Boekenberglei, Drakenhoflaan, gitschotellei. 
Vorige keer, in 2023, dienden er al 1600 mensen een bezwaarschrift in. Nu hebben 3089 mensen dat gedaan: 
bijna twee keer zoveel. 
En deze maand betoogden 500 mensen. 
De actiegroep geeft een lange lijst nadelen/bekommernissen. Hier enkele daarvan: 

• Het korter maken van het traject van tramlijn 9 
• Ernstige problemen van verkeersveiligheid, in een omgeving waar er scholen zijn 
• De wekelijkse woensdagmarkt op de Gitschotellei wordt bedreigd 
• Verlies van parkeerplaatsen 
• Het verdwijnen van meer dan 60 bomen. In heel die buurt leven trouwens veel beschermde diersoorten 
• Het mogelijks lozen van vervuild water van de werken in de vijver van Boekenbergpark 

Wij denken dat het een sterk signaal zou zijn om dit signaal van de buurt te ondersteunen door de voltallige 
nieuwe raad. 
Vandaar deze motie. 
Artikel 1: De districtsraad van Borgerhout verzoekt het districtscollege van Borgerhout een brief te sturen naar 
de stad Antwerpen waarin gevraagd wordt om de noden van de buurtbewoners en de uitkomsten van het 
afgesloten openbaar onderzoek in overweging te nemen.  
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